
SPRAWOZDANIE Z DZIALALNOŚCI 
RADY  OSIEDLA   MAJOWE   W ROKU 2011. 

 
 
 
W   roku 2011 -od stycznia do czerwca - Rada Osiedla pracowała w następującym składzie  
1 Roman Walaszkowski          - przew Rady  
2. Barbara Masny                    - v-ce przew 
3. Renata Fechner   _ Sekretarz 
4. Iwona Mirus   - Skarbnik 
 
Henryk Borkowski 
Witold  Borysewicz 
Tomasz Dutkowski 
Józef Kuba 
Jan Matusiak  
Arkadiusz Pajda 
Anna Pałgan 
ElŜbieta Tuszyńska Gronet 
Jolanta Walaszek 
 
W wyniku wyborów nastąpiły zmiany w składnie RO  
-od czerwca do grudnia 2011r. RO pracowała w składzie: 
 
1 Roman Walaszkowski           - przew Rady  
2.Artur Brończyk                     - v-ce przew 
3. ElŜbieta Tuszyńska Gronet  - v-ce przew 
4.Wojciech DorŜynkiewicz     -  Sekretarz 
5. Iwona Mirus    - Skarbnik 
oraz 
Henryk Borkowski 
Witold  Borysewicz 
Marcin Biskupski  
Maria Depta 
Aleksandra Dziadura 
Renata Fechner 
Anna Pałgan 
Wanda Skiba 
Anna Wagner Juszkiewicz 
Jolanta Walaszek 
  
W roku 2011 odbyło się 12 posiedzeń RO.  
W kaŜdy wtorek (a od czerwca 2011 w kaŜdą środę) od godz. 18 do 19 a latem od 19 do 20 
przedstawiciele RO pełnili i pełnia w dalszym ciągu dyŜury w siedzibie rady podczas których 
mieszkańcy naszego osiedla mogą zgłaszać wnioski, skargi, uwagi  dot. ładu, porządku, 
bezpieczeństwa, inwestycji jak i równieŜ problemy osobiste. W miarę kompetencji RO  
przekazuje i interweniuje w odpowiednich instytucjach i słuŜbach naszego miasta.      
 



W okresie sprawozdawczym podjęto wiele inicjatyw dotyczących zarówno bezpośrednio 
mieszkańców naszego Osiedla jak i pośrednio poprzez zmianę wizerunku osiedla i stanu jego 
bezpieczeństwa. 
W roku ubiegłym Rada dzięki środkom pienięŜnym pozyskanym z Komisje Inicjatyw 
Społecznych RM, dokonała modernizacji i napraw na wybiegu dla psów oraz placu 
rekreacyjno- piknikowym słuŜących mieszkańcom osiedla. Rada Osiedla równieŜ 
konsultowała wykonanie projektu zagospodarowania „Parku Majowe”. 
 

1.W ramach realizacji programu „50+” Aktywizacja  Seniorów na osiedlu Majowym 
przeprowadzono następujące działania:  

 
• Spacery Nordick Walking 
• Wycieczka statkiem po porcie i Odrze 
• Wycieczka na grzyby z pieczeniem kiełbasek 
• Spotkania z rekodziełem. 

 
 

2. Jesteśmy wpółorganizatorami wraz z Gimnazjum7 Turnieju piłki siatkowej dziewcząt 
o puchar RO Majowe. W turnieju dział wzięło ok. 60 dziewcząt.  

3. Byliśmy współorganizatorem wraz z Parafią pod wezwaniem Opatrzności BoŜej 
Festynu Rodzinnego. 

4. Zorganizowaliśmy spotkanie wigilijne dla mieszkańców osiedla. Program artystyczny 
dla mieszkańców wykonali uczniowie GM 7.  

           W okresie przed świątecznym odwiedziliśmy z prezentami mieszkańców  
           Domu Samotnej Matki w Płoni. 

5. Zorganizowaliśmy spotkanie z dziećmi i młodzieŜą – zawodnikami draŜyny KASTA 
MAJOWE. 

6. Wspomogliśmy przedszkole i Gimnazjum w organizacji okolicznościowych 
uroczystości i spotkań będąc ich współorganizatorami. 

7. Zorganizowaliśmy spotkanie z Mikołajem na lodowisku- udział wzieło ok. 600 osób. 
8. Zorganizowaliśmy KONCERT NOWOROCZNY – Chór Akademi Morskiej. 
9. Uzyskaliśmy z UM dofinansowanie na utrzymanie czystości na administrowanych 

terenach.  
10. W sprawach bieŜących spotykaliśmy sie z władzami miasta oraz urzędnikami z 

WGKiOŚ,  Wydziału Sportu, oraz ZUK. 
 
W sprawach inwestycyjnych dot. Oś. Majowego wnioskowaliśmy o realizacje w roku 
2012 następujących działań: 
-  wykonanie projektu zagospodarowania placu u zbiegu  
   ulic  M.Dąbrowskiej/Iwaszkiewicza 
-  zmodernizowanie płyty boiska Kasty Majowe „pod kominem”  

 
 
 
 
Specjalne podziękowanie składamy : 
- Administracji Spółdzielni Mieszkaniowej Dąb, 
- Parafii pw. Opatrznosci Bozej, 
- Leśniczemu Lasów Miejskich z Dąbia. 
        Roman Walaszkowski  
        Przewodzniczący RO Majowe 


